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PROTOKÓŁ NR VI/19 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 29 marca 2019 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

Początek obrad godz. 12.00 zakończenie godz.15:05   

Obecnych na sali obrad 15 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowi załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

W obradach sesji uczestniczyli:  

Wiesław Cepielik – Wójt Gminy Marciszów,  

Marta Jędrzejowska - Sekretarz Gminy, 

Edyta Bania – Skarbnik Gminy, 

Tomasz Łuczkowski – mecenas,  

Maria Bych – radna Powiatu Kamiennogórskiego, 

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów. 

Mieszkańcy Gminy Marciszów. 

Jacek Płaszewski Kierownik Posterunku Policji w Marciszowie. 

Jerzy Skiba – Sekretarz ZOG ZOSP RP w Marciszowie. 

 

Ad. 1 i 2. 

Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów dokonał otwarcia obrad sesji      

oraz przywitał uczestników.   

 

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodniczący Rady Gminy stwierdził quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który został dostarczony radnym  

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Informacja nt. Strategii Rozwoju SUDETY 2030.  

9/ Bezpieczeństwo na terenie gminy.  

10/ Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2018 roku.   

11/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Marciszów prawa własności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w Sędzisławiu,  
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b/ przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Marciszów w 2019 roku”,  

 

c/ wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic Gminy Marciszów oraz wystąpienia               

z wnioskiem w sprawie zmiany granic,     

 

d/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019,  

 

12/ Interpelacje i zapytania radnych.  

13/ Sprawy różne.  

14/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.5.  

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał              

w sprawie:  

- inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego oraz wyznaczenia inkasentów                                            

i  wysokości wynagrodzenia za inkaso,    

- przystąpienia Gminy Marciszów do projektu konkursowego oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie partnerstwa na rzecz realizacji projektu konkursowego „MODERNIZACJA 

SYSTEMÓW GRZECZWYCH SZANSĄ NA CZYSTE POWIETRZE” realizowanego         

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego na lata 2014 

– 2020, Osi Priorytetowej 3: Gospodarka niskoemisyjna, Działanie 3.3. „Efektywność 

energetyczna w budynkach użyteczności publicznej i sektorze mieszkaniowym”, Poddziałanie 

3.3.1 OSI „Efektywność energetyczna  w budynkach użyteczności publicznej i sektorze 

mieszkaniowym – konkurs horyzontalny OSI”        

 

Rada Gminy w głosowaniach jednogłośnie 15 głosami „za” wyraziła zgodę na dokonanie 

zmian w porządku obrad zgodnie ze złożonym wnioskiem. /zgodnie z imiennym wykazem 

głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/.    

 

Porządek obrad sesji po zmianach:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Informacja nt. Strategii Rozwoju SUDETY 2030.  

9/ Bezpieczeństwo na terenie gminy.  

10/ Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2018 roku.   

11/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Marciszów prawa własności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w Sędzisławiu,  
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b/ przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Marciszów w 2019 roku”,  

 

c/ wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic Gminy Marciszów oraz wystąpienia               

z wnioskiem w sprawie zmiany granic,     

 

d/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019,  

 

e/ inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego oraz wyznaczenia inkasentów                 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso,    

 

f/ przystąpienia Gminy Marciszów do projektu konkursowego oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie partnerstwa na rzecz realizacji projektu konkursowego „MODERNIZACJA 

SYSTEMÓW GRZECZWYCH SZANSĄ NA CZYSTE POWIETRZE” realizowanego          

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego na lata 2014 

– 2020, Osi Priorytetowej 3: Gospodarka niskoemisyjna, Działanie 3.3. „Efektywność 

energetyczna w budynkach użyteczności publicznej i sektorze mieszkaniowym”, Poddziałanie 

3.3.1 OSI „Efektywność energetyczna w budynkach użyteczności publicznej i sektorze 

mieszkaniowym – konkurs horyzontalny OSI”        

 

12/ Interpelacje i zapytania radnych.  

13/ Sprawy różne.  

14/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za” / zgodnie z imiennym 

wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/.  

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia   

Protokół z poprzedniego posiedzenia wyłożony był do publicznego wglądu. 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie zgłoszono.   

Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za” /zgodnie                

z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

Ad.7.  

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik przedstawił informację z bieżącej pracy między 

sesjami. 

- 22.02.2019 r. odbyła się poprzednia sesja Rady Gminy,  

- 25.02.2019 r. – odbyła się w Jeleniej Górze Krajowa Konferencja EUROREGIONU NYSA, 

podczas której przeprowadzono wybory władz na kolejną kadencję,  

- 26.02.019 r. – odbyła w Lubawce podsumowująca Gala Stowarzyszenia Społeczno-

Kulturalnego GRANICA w ramach realizacji projektów Działaj Lokalnie, w której 

uczestniczyli przedstawiciele Gminy Marciszów,  

- 01.03.2019 r. – został powołany zewnętrzny Inspektor Ochrony Danych Osobowych. Na 

mocy podpisanej umowy Firma 4CS Sp. Z o.o. obsługuje Urząd Gminy i Radę Gminy,  

- 02.03.2019 r. – w Sołectwach Sędzisław, Wieściszowice i Pustelnik zorganizowano święto 

Kobiet, w którym Wójt również uczestniczył,   

- 05.03.2019 r. – odbyło się spotkanie z dyrektorem Firmy MERZDORF, przedstawicielem 

inwestora działającego w Marciszowie, produkującego przekąski z mięsa drobiowego. Celem 



 4 

spotkania było omówienie możliwości rozbudowy bazy produkcyjnej firmy i wprowadzenia 

nowych inwestycji na terenie gminy,  

- 05.03.2019 r. – odbyło się zebranie z rodzicami dzieci przedszkolnych w sprawie 

dofinansowania obiadów na stołówce funkcjonującej w szkole,   

- 07.03.2019 r. – odbyło się spotkanie z przedstawicielem TAURONu w sprawie uzgodnień    

i współpracy, dotyczącej rozbudowy oświetlenia drogowego na terenie Gminy Marciszów        

z wykorzystaniem infrastruktury TAURONU w tym modernizacji oraz likwidacji 

uszkodzonych słupów. 

- 09.03.2019 r. – Sołectwa Nagórnik, Pastewnik, Domanów, Marciszów i Ciechanowice 

organizowały Święto Kobiet, w których Wójt również uczestniczył,   

- 12.03.2019 r. – Odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników PGK SANIKOM, 

gdzie omawiano kwestię kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi oraz podjęto 

uchwałę intencyjną w sprawie przyłączenia kolejnych gmin do systemu. Na zgromadzeniu 

tym dokonano także odwołania członka rady nadzorczej w osobie byłego wójta Gminy 

Marciszów,  

- 21-22.03.2019 r. – udział w Konwencie Wójtów i Burmistrzów, gdzie były omawiane 

bieżące sprawy i uregulowania dotyczące funkcjonowania samorządów,  

- 28.03.2019 r. – udział w spotkaniu w Gminie Legnickie Pole lidera projektu, gdzie wspólnie 

z 6 innymi Gminami tj. Gmina Złotoryja, Chojnów, Grębocice, Lubin, i Ruja podpisane 

zostało porozumienie w sprawie wspólnej woli realizacji projektu pod nazwą „Modernizacja 

systemów grzewczych szansą na czystsze powietrze”,  

- Szereg innych spotkań, prace bieżące, między innymi prowadzone są prace w celu 

likwidacji zalewania przez wodę drogi przy ul. Stromej, a także trwają intensywne działania 

związane ze zmianą granic administracyjnych naszej Gminy w obrębie Sędzisław, gdzie od 

lat istnieje konflikt terytorialny dotyczący mieszkańców 3 budynków, tzw. domków 

kolejowych, gdzie dotychczas ludzie Ci czuli się mieszkańcami naszej Gminy, byli u nas 

zameldowani, były nadane numery porządkowe, natomiast terytorialnie ich domy leżą            

w gminie Czarny Bór.  Odbyły się spotkania z dyrektorem naszego Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego oraz lokalnym przedstawicielem związków zawodowych działających           

w zespole w sprawie planowanego strajku pracowników oświaty.  

Następnie Wójt Gminy Marciszów zaprosił zebranych na I w Gminie Kiermasz Wielkanocny, 

zaplanowany na 6 kwietnia 2019 r. w Domu Kultury w Marciszowie.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Ad.8. 

Informacja nt. Strategii Rozwoju SUDETY 2030. 

Temat nie został zrealizowany w związku z nieobecnością przedstawiciela  Strategii Rozwoju 

SUDETY 2030 na sesji.  

 

Ad.9. 

Bezpieczeństwo na terenie gminy. 

Sprawozdanie oraz informację o stanie porządku publicznego na terenie Gminy Marciszów za 

2018 rok przedstawił Pan Jacek Płaszewski Kierownik Posterunku Policji w Marciszowie.   

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Zgłoszone uwagi i wnioski w trakcie bieżącej dyskusji przyjął kierownik Posterunku Policji  

w Marciszowie Pan Jacek Płaszewski, udzielając jednocześnie odpowiedzi na pytania radnych 

i sołtysów.  
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W dalszej części posiedzenia Pan Jerzy Skiba  sekretarz ZOG ZOSP RP w Marciszowie 

przedstawił sprawozdanie z działalności jednostek OSP z terenu Gminy Marciszów w 2018 

roku.  

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Następnie radny Łukasz Leder odczytał notatkę OSP Pastewnik, dotyczącą pojazdów 

bojowych będących na wyposażeniu jednostki.  

W trakcie realizacji tematu podjęto dyskusję nt. możliwości przeprowadzenia licytacji 

obecnych pojazdów oraz ich stan technicznego.    

 

Ad.10. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2018 roku.   

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2018 roku przedstawiła Pani Małgorzata 

Chodasewicz – inspektor ds. oświaty.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr  7 do protokołu.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Ad.11. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Marciszów prawa własności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w Sędzisławiu,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 8 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VI/28/19. 

 

b/ przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Marciszów w 2019 roku”,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 9 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VI/29/19. 

 

c/ wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic Gminy Marciszów oraz wystąpienia               

z wnioskiem w sprawie zmiany granic,     

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 10 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VI/30/19. 

 

d/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2019,  

Skarbnik Gminy Marciszów Edyta Bania odczytała treść projektu uchwały.  
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Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 11 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VI/31/19. 

 

e/ inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego oraz wyznaczenia inkasentów                 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso,    

Skarbnik Gminy Marciszów Edyta Bania odczytała treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 12 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VI/32/19. 

 

f/ przystąpienia Gminy Marciszów do projektu konkursowego oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie partnerstwa na rzecz realizacji projektu konkursowego „MODERNIZACJA 

SYSTEMÓW GRZECZWYCH SZANSĄ NA CZYSTE POWIETRZE” realizowanego          

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego na lata 

2014 – 2020, Osi Priorytetowej 3: Gospodarka niskoemisyjna, Działanie 3.3. 

„Efektywność energetyczna w budynkach użyteczności publicznej i sektorze 

mieszkaniowym”, Poddziałanie 3.3.1 OSI „Efektywność energetyczna w budynkach 

użyteczności publicznej i sektorze mieszkaniowym – konkurs horyzontalny OSI”        

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 13 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr VI/33/19. 

 

Ad. 11.   

Interpelacje i zapytania radnych.  

Nie wystąpiły.  

 

Ad. 12.   

Sprawy różne  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak przedstawił wniosek Komisji 

Infrastruktury Technicznej do Rady Gminy oraz Komisji Rewizyjnej o przeprowadzenie 

kontroli w zakresie umów zawartych z kancelariami prawnymi przez poprzedniego wójta                               

w okresie poprzedniej kadencji, dotyczących majątku wodociągowego.  

Wniosek Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Przystąpiono do głosowania.  

Wniosek przyjęto jednogłośnie zlecając Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie przedmiotowej 

kontroli i przedstawienie jej wyników Radzie.  

W dalszej części posiedzenia 

Radny Andrzej Mitczak  

Poprosił Wójta Gminy o przedstawienie sytuacji z wodociągami oraz poinformowanie jakie   

w tej kwestii podjęto działania.  
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Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Szczegółowo omówił wnioskowaną kwestię, informując, że po poprzedniej sesji wpłynęło 

pismo od Wałbrzyskiego Związki Wodociągów i Kanalizacji, będące odpowiedzią na nasze 

wezwanie do ugody.  Są skłonni dzierżawić, przy czym kwota dzierżawy wynosi ok 

43 000,00 zł miesięcznie. W stosunku do naszego wystąpienia jest to kwota niższa niż 

wynikająca z zarządzenia, ze stawek. Z naszej strony przygotowana jest odpowiedź, 

realizujemy pewną procedurę. Następnie Wójt przedstawił informację, jaką posiada odnośnie 

rozmów toczących się pomiędzy Wałbrzychem a Gminą Kamienna oraz poinformował, że 

gmina zamierza ogłosić przetarg na prowadzenie tego mienia.  

Radny Jan Koszyk  

Zwrócił się z pytaniem do radnej powiatu jakie powiat podjął kroki w kierunku czyszczenia 

pasów drogowych, zakrzewienia, zadrzewienia oraz udrożnienia przepustów. Poprosił 

również o interwencję w sprawie  osuwającego się muru oporowego wzdłuż drogi powiatowej 

po obu stronach w okolicach Zegara w Wieściszowicach. 

Radna Maria Bych Powiatu 

Zapewniła, że zgłosi kwestię osuwającego się muru oporowego, natomiast w kwestii krzaków 

poprosiła o wskazanie dokładnej lokalizacji.   

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak 

Uważa, że powiat wie co jest ich własnością i w obowiązku powiatu jest utrzymać ich terenu 

w porządku. Nie może być tak, że będzie przyjeżdżał tyko na monity. Ma obowiązek 

wykonać przegląd pozimowy, a także wykonać przegląd dróg.   

Radny Jan Koszyk  

Uzupełnił swoją wypowiedź poprzez wskazanie lokalizacji od budynku nr 20 do góry              

w Wieściszowicach.   

Radny Andrzej Mitczak  

Poprosił o wycięcie krzaków przy drodze powiatowej do Miedzianki.  

Radna Maria Bych Powiatu 

Odpowiedziała, że ten odcinek drogi został zgłoszony i uzyskała obietnicę, że zajmą się tym 

odcinkiem drogi oraz wykonają inne możliwe prace.  

Radna Marta Suhak – Ogłaza  

Poprosiła o wyjaśnienie kwestii złożonej miesiąc temu petycji od mieszkańców Marciszowa 

w sprawie zamontowania latarni przy moście koło piekarni. Minął miesiąc i nie otrzymała 

żadnej odpowiedzi. 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że zapoznał się z pismem i przekazał je w celu przygotowania wyceny oraz 

określenia uwarunkowań technicznych.   

Radna Jadwiga Adamczyk  

- poinformowała, że na Komisji monitowała w sprawie dziur na drogach i zalegającego 

piasku po zimie,  

-  zgłosiła, że nie dostarczono wszystkich pojemników na plastiki i w związku z tym kubły 

były przepełnione, a ich zawartość rozniósł silny wiatr. W rowach jest mnóstwo plastikowych 

butelek i śmieci,  

- poruszyła kwestię wałęsających się psów poza obrębem zagród. Mieszkańcy dalej nie 

respektują przepisów  i prosi, aby zastosować inne formy przymusu.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Wyjaśnił, że kosze zostaną uzupełnione natomiast jeżeli chodzi o psy to musi mieć pismo od 

mieszkańców, aby moc interweniować.  

Adam Chronowski sołtys wsi Marciszów 

Poprosił o zastanowienie się nad rejestracją psów, wtedy rozwiąże to problem.  
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Józef Szołdrowski sołtys wsi Sędzisław  

- poprosił radnych powiatowych o przegląd dróg powiatowych w Sędzisławiu. Jako przykład 

podał drogę od strony przejazdu do leśniczówki, która nadaje się z powrotem do remontu, 

brakuje w niej również przepustów.   

- w imieniu mieszkańców budynku 52 – 54  w Sędzisławiu prosi o interwencję w sprawie 

uciążliwego dla mieszkańców ruchu samochodów ciężarowych, wożących materiały na 

sąsiednią budowę. Przy okazji samochody wjeżdżają na sąsiednie działki, które dzierżawione 

są przez mieszkańców. Mieszkańcy zastanawiają się nad sensem dzierżawy.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Poprosił kierownika referatu o zajęcie się problemem. 

Wojciech Cepielik sołtys wsi Pustelnik  

Zwrócił się z pytaniem do radnej powiatu o kwestię niewyremontowanego odcinka drogi 

powiatowej relacji Pustelnik – Gostków. Miało to być zrobione w ubiegłym roku jesienią.  

Radna Maria Bych Powiatu 

Wyjaśniła, że zostały w powiecie uruchomione środki na remont dróg powiatowych, jednak 

wymaga to 50% udziału. Na tą drogę powiat nie może wziąć kredytu i próbuje pozyskać 

pieniądze na wkład własny. Prosi o przenalizowanie możliwości dofinansowania. 

Uczestniczący w obradach mieszkaniec gminy  

- nawiązał do tematu psów i zgłosił, że po jego prywatnej nieruchomości, które znajdują się 

na osiedlu w Marciszowie, również biegają psy.   

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak 

Wyjaśnił, że jeżeli psy biegają po prywatnych działkach to są od tego stosowne organy i tam 

należy zgłosić ten problem. 

Stanisław Napierała sołtys wsi Świdnik  

Poprosił o przedstawienie harmonogramu przeglądu dróg powiatowych na 2019 rok na terenie 

gminy. Zapytał również kiedy w Świdniku planowany jest remont drogi powiatowej, który od 

dwóch lat jest przekładany. 

Radna Maria Bych Powiatu 

Wyjaśniła, że od dwóch lat co najmniej monituje w sprawie drogi powiatowej w Świdniku, 

ale starostwa uważa, że w innych gminach drogi są w gorszym stanie.  

Radny Julian Polański  

Zwrócił się z pytaniem do Wójta kiedy zaczną się prace z odwodnieniem cmentarza               

w Ciechanowicach. 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Wyjaśnił, że odwodnienie planowane jest w funduszu sołeckim i zostanie wykonane                

w sprzyjających warunkach.  

Radny Marcin Frasunek  

Poprosił o wyjaśnienie sprawy mostu na Górnym Marciszowie. Wałbrzych zaopatruje swoich 

mieszkańców w wodę a nasi mieszkańcy nie mogą przejechać przez most.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Wyjaśnił, że sprawa wróciła do nadzoru powiatowego i nie jest powiedziane, że most jest 

gminny. Czekamy na informację w tej sprawie.  

Radny Grzegorz Parzygnat  

Zapytał czy zostały podjęte jakieś kroki w celu naprawy odpadającego tynku z wiaduktu na 

ulicy Głównej.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Odpowiedział, że zaraz po sesji osobiście rozmawiał z kierownictwem dróg wojewódzkich,            

a także kierownikiem odpowiedzialnym za służby liniowe. Z tego co wie to procedura jest 

prowadzona, istnieje spór co do tego kto ma ten teren zabezpieczyć, kolej czy drogowcy.  

 



 9 

Radny Edmund Orzechowski  

Powrócił do tematu dróg powiatowych i uważa, że powinno się mówić o stanie tych dróg        

a miejscem do tego jest m.in. sesja.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Poprosił o nie skupianie się na sesji głównie nad tematem dróg powiatowych tylko nad 

formułowaniem konkretnych wniosków do przekazania radnym powiatowym.  

 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak 

przedstawił korespondencję jaka wpłynęła do Rady: 

- pismo z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska we Wrocławiu Delegatura          

w Jeleniej Górze zawiadamiające o spalaniu dużej ilości odpadów na terenie posesji nr 131     

w Ciechanowicach wraz z odpowiedzią /pismo stanowi załącznik nr 15 do protokołu/.  

- pismo z Europejskiej Fundacji Perła Baroku z prośbą o przekazanie materiałów 

promocyjnych  /pismo stanowi załącznik nr 16 do protokołu/.  

- pismo z Wojewódzkiej Komendy Uzupełnień z prośbą o zwołanie uroczystej sesji w celu 

wręczenia medali za zasługi dla obronności kraju, /pismo wraz z odpowiedzią stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu/.  

Przewodniczący Rady przypomniał również o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych 

oraz na wniosek radnego Julina Polańskiego obiecał zastanowić nad zmianą godziny sesji.  

Następnie uczestniczący w obradach mieszkaniec gminy:  

- poruszył kwestię terminu zakończenia kanalizacji. Prosi o wyjaśnienie kiedy będzie  

przeprowadzona rekultywacja po kanalizacji. Ma pismo, że na ulicy Piekarskiej sam musi to 

wykonać,  Domaga się przeprowadzenia rekultywacji swoich gruntów,  

- poruszył kwestię schałdowanego na rybiarni wapna w ilości 25 ton,  

- nawiązał do dróg gminnych oraz do składanego w tej sprawie dwa lata temu pisma, na które 

nadal nie ma odpowiedzi. Nabył nowe grunty m.in. w Nagórniku i na ulicy Stromej, do 

których nie ma dojazdu. Prosi o zajęcie się tematem.  

- poruszył kwestię wydawania warunków zabudowy na terenach zalewowych  

- zapytał również czy dzierżawca gruntów w Pastewniku ma uregulowane czynsze. Prosi        

o taką odpowiedź na piśmie  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

- odnośnie kanalizacji wyjaśnił, że cały czas trwają prace porządkowe zgłaszane przez 

mieszkańców. Prosi zgłaszać je na bieżąca. Również w tej kwestii mieszkaniec był u wójta            

i zgłaszał swoje uwagi, które zostały spisane i zostanie udzielona odpowiedź,  

- odnośnie warunków zabudowy to wydaje się je po uzgodnieniach z odpowiednimi 

instytucjami  i wynika to z różnicy lokalizacji,  

- z informacji jakie posiada należności dzierżawcy gruntów w Pastewniku są uregulowane.     

Edward Sikora sołtys wsi Pastewnik  

Nawiązał do środków zaplanowanych w budżecie na konserwację i remonty obiektów 

zabytkowych i zwrócił uwagę na konieczność remontu wieży zabytkowego kościoła na 

cmentarzu Pastewniku, która stanowi zagrożenie dla zdrowia i życia.   

Radny Edmund Orzechowski  

W imieniu teatru Lokomotywa zaprosił zebranych na wieczór kabaretowy, który odbędzie się  

5 kwietnia 2019 w świetlicy w Świdniku.  

 

Ad.12  

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 

15.05 dokonał jej zamknięcia. 
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Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Mirosław Wolak  
Insp. ds. biura rady,  

ogólno-organizacyjnych,                

archiwum zakładowego  

 

 

 


